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PROTOKÓŁ  

z  XXXI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 24 styczna 2017 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Sesja nadzwyczajna, zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2016 roku, poz. 446 z późniejszymi zmianami) 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1100. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  Nieobecny Radny Józef Przezak. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XXXI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  XXX sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXX/125/2016 z dnia 29 grudnia 2016r. w 

sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Brąszewice, które w roku 2016 nie wygasają z 

upływem roku budżetowego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2017 – 2029. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/118/2016 Rady Gminy Brąszewice z dnia 

01 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Brąszewice z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXXI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad. W głosowaniu nad przyjęciem 

porządku obrad wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego 
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porządku obrad głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XXX sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXX sesji 

Rady Gminy. 

 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 30 grudnia 2016 r. do  

23 stycznia 2017 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniach  3 - 5 stycznia- naprawiano  drogi  żwirem w m. Złote, Żuraw  i Salamony. 

2. W dniu 5 stycznia złożono wniosek o dofinansowanie z  PROW przebudowy SUW w Godynicach wraz 

z budową studni głębinowej i  budową wodociągu łączącego wodociąg Godynice z wodociągiem 

Chajew. 

3.  W dniu 5 stycznia podpisano umowę na wyłapywanie i opiekę nad bezdomnymi psami na 2017r.  

4.  W dniach  9 - 10 stycznia posypywano chodniki mieszanką piaskowo- solną. 

5. W dniu 16 stycznia odśnieżano drogi gminne. 

6. W dniu 19 - 20 stycznia- posypywano parkingi  i chodniki mieszanką piaskowo- solną. 

7. Trwa cykl zebrań strażackich w jednostkach OSP z terenu Gminy Brąszewice, w których uczestniczy 

Wójt Gminy. 

 

Na sesję przybył Radny Grzegorz Kulig (10:10). 

Ad. 5 

Radna Grażyna Dobruchowska interpelowała o zakup posypywarki do soli i piasku. 

Radny Jerzy Ławniczak interpelował o posypywanie piaskiem dróg. 

Radny Jan Stawirej interpelował o posypywanie piaskiem dróg i chodników w centrum Brąszewic. 

 

Na sesję przybył Radny Ryszard Kurzaj (10:15). 

Radny Grzegorz Kulig zapytał o zabezpieczenie materiałów do posypywania dróg oraz zapytał o 

ubezpieczenie dróg gminnych. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował o dwóch kolizjach, które miały miejsce w ostatnich dniach. 

Radny Jarosław Plichta zapytał o odpowiedź na pisma dotyczące złej jakości prądu i utworzenie 

przystanku w Zadębieńcu. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił dziury w drodze w Bukowcu. 

Wójt Gminy udzielił informacji na zadane pytania. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 

XXX/125/2016 z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Brąszewice, które 

w roku 2016 nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o powód uchylenia uchwały. 
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Skarbnik Gminy przedstawiła przyczyny i poinformowała, że środki te zostaną wprowadzone do 

budżetu na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu innych braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXI/127/2017 z dnia 24 stycznia 2017 r. w sprawie uchylenia uchwały nr XXX/125/2016 

z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Brąszewice, które w roku 2016 

nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

gminy na 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXI/128/2017 z dnia 24 stycznia 2017 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 

na 2017 r. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Brąszewice na lata 2017 – 2029. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (Jan Stawirej). Większością 

głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXI/129/2017 z dnia 24 stycznia 

2017 r. w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Brąszewice na lata 

2017 – 2029. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXVIII/118/2016 Rady Gminy Brąszewice z dnia 01 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia programu 

współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXI/130/2017 z dnia 24 stycznia 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/118/2016 

Rady Gminy Brąszewice z dnia 01 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy 

Brąszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęła przekazana przez Wojewodę Łódzkiego 

skarga Pan Czesława Cygana na Radę Gminy i Wójta Gminy. Poprosił kierownik ref. IT. Agnieszkę 

Drzazga o odczytanie treść skargi. Kierownik Ref IT. A. Drzazga odczytała skargę. 

Wójt Gminy poinformował, że do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi została złożona 

odpowiedź na skargę Pana Longina Siemińskiego na uchwałę nr XXVII/115/2016 z dnia 31 października 

2016 r. w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia na terenie nieruchomości położonej w 

miejscowości Wojtyszki nr 18, ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko występujących. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o przekazanie do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną 

skargi Pana Czesława Cygana na Wójta Gminy i poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 

14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przekazaniem głosowało 13 Radnych, przeciwko 1 Radny (Jan 

Stawirej). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przekazaniem do rozpatrzenia przez 

Komisję Rewizyjną skargi Pana Czesława Cygana. 

Przewodniczący doraźnej Komisji Statutowej Grzegorz Kulig odczytał protokół z posiedzenia Komisji. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o ilość wykonanych przyłączy kanalizacyjnych. 

Kierownik Ref. IT. Agnieszka Drzazga poinformowała, że nie posiada przy sobie dokładnych danych i w 

związku z tym przekaże odpowiedź po sesji. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXXI sesji Rady Gminy o godzinie 1100.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


